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Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Dulove, 

ktoré sa konalo 22. septembra 2015 
 
 

Prítomní:  podľa  prezenčnej listiny 
 
Overovatelia:  PhDr. V. Pazderová, PhD., Ing. P. Mišík  
 
Zasadnutie viedol starosta obce Ing J. Šamaj, ktorý privítal prítomných.  
Predniesol návrh programu:  

1. Otvorenie zasadnutia 
2. Správa o činnosti 
3. Dodatok č. 1 k VZN obce Dulov č. 1/2015 
4. Príprava 45. ročníka Behu okolo Dulova 
5. Protest prokurátora k VZN 
6. Štatút knižnice 
7. Rôzne 
8. Diskusia 

Starosta obce skonštatoval, že vzhľadom na počet prítomných  poslancov 4, je 
zasadnutie uznášaniaschopné, nie je schopné prijímať nariadenia, vtedy je 
potrebný počet 5 poslancov. Navrhol presunúť 3. bod  programu  na nasledujúce 
zasadnutie OZ.  

 
Poslanci hlasovali o schválení   programu rokovania OZ, s presunutím bodu 3. 
„Dodatok č. 1 k VZN obce Dulov č. 1/2015“ na nasledujúce zasadnutie 
Výsledok hlasovania: 
Za:  4 hlasy (Ing. V. Backo, R. Mikulová,  Ing. P. Mišík,  
       PhDr. V. Pazderová, PhD.) 
Proti:       0 hlasov 
Zdržal sa: 0 hlasov 
 
K 2. bodu:  Správa o činnosti 
 
 Jednou z pripomienok školskej inšpekcie z februára 2015 bolo poukázanie 
na nevyhovujúce priestory v školskom klube. Obec začala s rozšírením 
priestorov školského klubu o časť školského bytu. Bol vyhotovený statický 
posudok, na základe ktorého sa mohla posunúť priečka. Vypratali sa priestory 
v školskom byte, bola upravená elektroinštalácia pre elektrické kachle a  
výpočtovú techniku, inštalovalo sa nové osvetlenie a zásuvky. Osadila sa nová 
podlaha, inštalovali gamaty.  
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 Realizovali sa práce na školskom sklade kvôli lepšiemu využitiu 
priestorov. Jednalo sa o výmenu vstupných dverí za garážové, previedli sa 
nátery. Bude tam uložená technika na úpravu školského dvora.  
 Za účelom zefektívnenia vykurovania bola rekonštruovaná kotolňa MŠ 
z tuhého paliva na plynové.  Projekt sa rozdelil na dve etapy, realizovala sa prvá. 
Vo verejnom obstarávaní zvíťazila spoločnosť Tremont Slovakia.  Práce 
spočívali v demontáži pôvodných pecí, výkopových prácach na prípojke, 
stavebných úpravách kotolne, inštalácii nového vykurovacieho systému 
s prívodom plynu, nových rozvodov pre elektriku v kotolni. V súčasnosti sa 
riešia  zmluvné vzťahy s SPP na spustenie a dodávku plynu.   
 Druhá etapa projektu obsahuje dokončenie plynofikácie – časť rozvody, 
zateplenie MŠ. Starosta obce  rieši zapísanie prístavby MŠ na list vlastníctva. Po 
legalizácii stavby sa bude obec uchádzať dotáciu na realizáciu projektu. 
 Na kaplnke  v obci časť „Nova Ves“ sa opravuje kaplnka. Boli  obkopané 
základy za účelom vysušenia muriva  a injektáže proti vlhkosti.  
 Starosta obce poďakoval R. Mikulovej, predsedníčke kultúrnej komisie za 
zorganizovanie obecného podujatia „Jánske ohne“.  
 V tomto mesiaci sa konali obecné hody pri príležitosti 15. výročia 
dokončenia a vysvätenia kostola v Dulove. Obec  pozvala zástupcov družobnej 
obce z Bystřice pod Lopeníkem: Bola podpísaná Dohoda o vzájomnej 
spolupráci. Predstavili sa so svojim folklórnym súborom, vystúpením 
heligónkárov. Naša obec ponúkla pre hostí a občanov turnaj v minifutbale, 
vystúpenie Dohňanky, aktivity pre deti: maľovanie na tvár.  
 Dobrovoľníci v spolupráci s farským úradom pri príležitosti výročia 
vysviacky kostola zorganizovali „duchovné“ hody – slúženie sv. omší kňazmi, 
ktorí tu pôsobili od otvorenia kostola. Starosta obce sa poďakoval 
dobrovoľníkom za zorganizovanie podujatia. 
 Obec Tuchyňa usporiadala  futbalový turnaj o pohár starostky obce, 
dulovské mužstvo sa umiestnilo na 3. mieste.  
 Na základe požiadaviek používateľov  kuchyne kultúrneho domu  bola 
zmodernizovaná účelným nábytkom, obnovou pracovných stolov, dovybavená 
riadom a zmenou osvetlenia.  
 Obec objednala projektovú dokumentáciu na stavbu čakárne na „rázcestí“ 
a prístupového chodníka k nej. Časť pozemkov vlastní SPF, obec požiada 
o delimitáciu pozemkov. TSK a polícia podporuje obec v projekte kvôli 
bezpečnosti premávky.  
 Na zabezpečenie ochrany verejného majetku obecný úrad podal projekt so 
žiadosťou o dotáciu na kamerový systém.  
 Stavba kríža „pri lipách“ bola zjavne poškodená poveternostnými 
vplyvmi. Skupina dobrovoľníkov z obce sa podujala na opravu. Starosta obce 
touto cestou poďakoval občanom, ktorí za vlastné prostriedky stavbu kríža 
opravili. 
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 Ing. J. Šamaj poďakoval podnikateľom, ktorí bezplatne pomáhajú obci 
prácami a službami na ČOV alebo pri opravách obecných strojov.  
 Na cintoríne sa pracuje na odstránení základov márnice, vytvorí  sa tam 6 
nových hrobových miest.  
 Po vodopád bolo vykosené korytu Suchlice. V prácach treba pokračovať. 
So zástupcami Horoviec starosta Ing. J. Šamaj prejednával možnosti 
rekonštrukcie lávky cez Suchlicu.  
 Včera navštívil Dulov predseda TSK Ing. P. Baška a so starostom obce 
prebrali možnosti jej ďalšieho rozvoja. 
 
K uvedenému bodu bolo prijaté nasledovné uznesenie: 
Obecné zastupiteľstvo v Dulove berie na vedomie správu o činnosti.  
 
K 3. bodu:  Príprava 45. ročníka Behu okolo Dulova 
 
 O príprave behu informoval predseda komisie športu Ing. P. Backo. Dňa 
15.7. sa uskutočnilo prvé stretnutie organizátorov. Pretek sa bude riadiť 
časovým harmonogramom. Sprievodnými akciami budú vystúpenie mažoretiek, 
prezentácia ručných prác občanov, predaj výrobkov detí ZŠ a MŠ. Pripravujú sa 
medaile pre bežcov, je pripravená elektronická registrácia bežcov so 
zvýhodneným štartovným.  Na ďalšom stretnutí 19.8. sa navrhol diplom a plagát 
behu, rozhodovalo sa o štartovných číslach a propozíciách podujatia. Dňa 9. 9.  
bola vybraná  ponuka na nenávratné štartovné čísla, rozhodlo  sa 
o prezentačných materiálov pre bežcov, pre účely behu bola vytvorená stránka 
na facebooku. Ing. V. Backo oslovil sponzorov mimo obce a starosta obce 
domácich sponzorov. Producent minerálnej vody Budiš poskytol  zľavy na svoje 
produkty.  
 
K uvedenému bodu bolo prijaté nasledovné uznesenie: 
Obecné zastupiteľstvo v Dulove berie na vedomie správu o  príprave 45. ročníka 
Behu okolo Dulova 
 
K 4. bodu:  Protest prokurátora k VZN  
 
 Okresná prokuratúra v Trenčíne listom zo dňa 13.8.2015 zaslala 
obecnému zastupiteľstvu prostredníctvom p. starostu protest prokurátora proti 
článkom 3 – 7. VZN č. 3/2008. Obecné zastupiteľstvo má o proteste rozhodnúť 
do 30 dní. Do 90 dní, ak protestu vyhovie, má VZN zrušiť, prípadne nahradiť 
iným VZN, ktoré bude v súlade so zákonom a s ostatnými všeobecne záväznými 
právnymi predpismi. Obecné zastupiteľstvo v Dulove prejednalo protest 
prokurátora a prijalo nasledovné uznesenia.  
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Obecné zastupiteľstvo  v Dulove  berie na vedomie  protest prokurátora zo dňa 
13.8.2015 k prijatiu VZN č. 3/2008 o mieste a čase zápisu dieťaťa na plnenie 
povinnej školskej dochádzky v základnej škole, o výške príspevku za pobyt 
dieťaťa v materskej škole, o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na 
činnosť školského klubu detí, o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov 
a podmienok úhrady v školskej jedálni. 
 
Poslanci hlasovali o uložení  obecnému úradu do najbližšieho zasadnutia OZ 
vypracovať VZN o mieste a čase zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej 
dochádzky  v základnej škole, o výške príspevku za pobyt dieťaťa v materskej 
škole, o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosť školského 
klubu detí, o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov a podmienok 
úhrady v školskej jedálni v zmysle protestu prokurátora PD 245/15/3309-37 
Výsledok hlasovania: 
Za:  4 hlasy (Ing. V. Backo, R. Mikulová,  Ing. P. Mišík,  
       PhDr. V. Pazderová, PhD.) 
Proti:       0 hlasov 
Zdržal sa: 0 hlasov 
 
K 5. bodu:  Štatút knižnice 
 
 V obci Dulov funguje knižnica od 80. rokov s krátkou prestávkou. Od 
1.7.2015 je v platnosti zákon č. 126/2015 Z. z. o knižniciach...  . Obecná 
knižnica v Dulove  nie je zaradená v registri knižníc. Preto bol pripravený štatút 
knižnice (Príloha č. 1). Obecný úrad zaregistruje knižnicu po prijatí štatútu na 
Ministerstve kultúry SR. V budúcnosti sa môže obec uchádzať o dotácie 
z ministerstva na podporu knižnice.   
 
 Poslanci hlasovali o schválení Štatútu obecnej knižnice. 
Výsledok hlasovania: 
Za:  4 hlasy (Ing. V. Backo, R. Mikulová,  Ing. P. Mišík,  
       PhDr. V. Pazderová, PhD.) 
Proti:       0 hlasov 
Zdržal sa: 0 hlasov 
 
K 6. bodu:  Rôzne 
 
 Zástupca starostu Ing. P. Mišík predstavil možnosti  IBV v obci. Obec 
nedisponuje vlastnými stavebnými pozemkami. Občania – vlastníci pozemkov 
môžu vytvoriť stavebné pozemky, ak im obec vytvorí podmienky. Preto Ing. P. 
Mišík navrhuje obecnému zastupiteľstvu, aby vytvorilo návrh možných 
pozemkov. 1. návrh - po celej dĺžke ulice v „Suhrade“, taktiež kolmo na cestu 
v „Suhrade“ z oboch strán poľnej cesty. Ak by vlastníci súhlasili s plánom IBV, 
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bude potrebné vykúpiť cestu kvôli prístupu. 2. návrh – z „Vankovej“ ulice 
kolmo na Hrubú nivu, poza ZŠ. 3 návrh - medzi novostavbami P. Borového a I. 
Borového. Zástupca starostu navrhuje osloviť vlastníkov, ktorí si svoje pozemky 
zmenou na stavebné zhodnotia a do budúcna sa lokality zapracujú do Územného 
plánu.  

 
K 7. bodu: Diskusia 
 
 P. Prekop – cítil spokojnosť občanov z poslednej akcie, ktorú poriadala 
obec – dulovské hody. Avšak niektorý poslanec, si nesplnil povinnosť, čo mal 
pri priateľskom zápase s družobnou obcou, občania sa prehnali na ihrisko, 
nedostali vysvetlenie. Občania vďačia Ing. J. Šamajovi a Ing. V. Backovi za 
prácu okolo futbalu v tomto roku. Začali sa zapájať aj iní občania. Upozorňuje, 
že Dulov hrá ligu, nemá mužstvo mládeže, J. Sporiš skončil činnosť 
v športovom klube, teraz nemá kto pokračovať. Bez detského mužstva nemôže 
hrať obec prvú ligu. Rodičia vozia deti na zápasy, preto by sa mali nájsť financie 
pre nich. Vyzýva poslancov na podporu tohto športu.  
 Ing. J. Šamaj – súhlasí s názorom P. Prekopa, že poslanec mal 
zorganizovať veci ohľadom družobného zápasu. Kultúrna komisia si všetko, 
vrátane obsluhy, zabezpečila sama. Čo sa týka futbalu, obec podporuje šport 
dotáciou, môže určitým percentom prispieť aj na pohonné hmoty pre detských 
futbalistov. Pomôže s Ing. V. Backom opäť naštartovať činnosť futbalu. Je to 
aktivita na trávenie voľného času, stratili sa bývalý funkcionári, má záujem, aby 
opäť začali pre šport pracovať.  
 R. Mišík – keď hrával jeho syn futbal, rodičia vozievali svoje deti 
zadarmo. Teraz pre cudzie deti chcete dávať príspevky. Ak je tu futbal, 
športovci musia niečo aj robiť, nie len hrať, iniciatíva má vychádzať z ich 
strany, zarobiť si zábavou. 
 P. Prekop – zdravotný stav mu nedovoľuje pracovať pre šport, Ing. Brnka 
aktivizoval športovcov, fungovalo to, bolo tu aj mladé družstvo.  
 Ing. J. Šamaj – bol oslovený J. Pariševom a M. Trenčanom o poskytnutie 
priestorov – chceli zorganizovať spomienkový zápas na A. Trenčana. Starosta 
nemôže zvolávať organizátorov, musia sa sami iniciovať. 
 Ing. P. Mišík – obec vytvorí podmienky, ostatné je vecou dobrovoľníkov, 
je to o zanietení pre vec.  
 F. Kováč – nech poslanci organzujú futbal. 
 Ing. J. Šamaj – poslanci so starostom nemajú na starosti len futbal, každý 
poslanec má svoj okruh povinností, svoju oblasť, ktorej sa venuje. TJ je 
organizácia fungujúca na základe dobrovoľnosti. Pomôže na začiatku, uvidí sa 
na konci sezóny.  
 F. Kováč – pýta sa na fakturáciu stočného. Keď má obecný vodomer 
a minie napr. 30 m3, prečo platí za 60 m3. Navrhuje kontrolu zdrojov vody.   
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 Starosta obce – vyhláškou ministerstva hospodárstva je stanovená 
minimálne množstvo na obyvateľa, ak producent neminie ani 50% z vyhláškou 
určeného množstva, je niekde chyba. Pri tvorbe zmluvy bolo potrebné spraviť 
kompromis.  
 F. Kováč – po chotári je vysypaný odpad. 
 Starosta obce – na predchádzajúcom zasadnutí informoval o neporiadku 
v obci, s predsedom Ing. P. Mičudom má zmapované takéto miesta.  
 PhDr. V. Pazderová, PhD. – je to vôľa občanov, či dajú odpad na miesto 
kde nepatrí. 
 Ing. P. Mišík – občania sú zodpovední aj nezodpovední – a tí nenahlásia 
obecnému úradu, keď vedia o vysypaní odpadu na miesto, kde nepatrí.  
 Ing. P. Mišík – pred kultúrnym domom máme „mininámestie“, ktoré bolo 
využité aj na vystúpenie počas dulovských hodov.  Pred školou by mohlo byť 
spravené miesto na sedenie pre občanov.  
 Ing. J. Šamaj – zadal študentom SPŠ projekt kultúrneho centra na 
školskom dvore, ktorí to vypracujú ako ročníkovú prácu. 
 Starosta obce ukončil diskusiu a poďakoval prítomným za účasť.  
 
 
 
 
Zapísala: Mgr. K. Tomanová   
 
         
  
Zápisnica je prečítaná a overená ____________________________ 

                O v e r o v a t e l i a 


